
 

Møtereferat 
Møtet gjaldt Brukerråd 

Dato tirsdag 29.04.2025  

Tidsrom kl.18.00-19.00 

Sted Personalrom 

Til stede Karen Beate Glærum (FAU-leder),  
Jan Erik Landrø (foreldrerepresentant 9.trinn),  Sander Stene-Amundal 

(elevrepresentant 7.trinn), Alma Inez Stene (elevrepresentant 9.trinn), Are 

Elias Næss Pleym (elevrådsrepresentant 10.trinn), Sunniva Rottem 

Dahl(elevrådskontakt) og Siv Indseth (rektor). 

Forfall  

Referent Siv Indseth 

Kopi til Hjemmeside, jmf.liste 

 

Saksliste: 

 

06/25  Godkjenning av møteinnkalling og saksliste. 

             Møteinnkalling og saksliste ble godkjent. 

 

             Vi takker Sander for deltagelse i skolens brukerråd skoleåret 23/24 og 24/25. 

 

 

07/25  Skolestruktur på Tillermyra 

            Bakgrunnsinfo: Komm.sjef. Svein Johny Forren har besluttet skolestrukturendring      

            Tonstad/Rosten fra skolestart 2026. 

 

            FAU ved Rosten skole forstår ikke at Rostenelevene skal bli med på et unødvendig     

            interimopphold  og har gjort en barnets bestevurdering. 

        

            FAU ved Rosten skole har klaget inn vedtaket om beslutning om skolestrukturendring fra 

            nevnte tidspunkt og klagen skal behandles. 

            

            FAU har laget et innbyggerforslag og samlet inn 600 underskrifter på 2 døgn. 

            Saken går til videre behandling i oppvekst og kulturenheten, fagutvalg som ser på  



 

            saken før den går til bystyre. Saken kan komme opp i bystyre i mai/juni. 

            

            FAU inviterer til allmøte i glassgata neste onsdag 7.05.25. 

                   - alle politikere i bystyre er invitert. 

                   -media er invitert. 

 

           Vurdering i brukerråd: 

           Elevrepresentanter i brukerråd  synes det er merkelig at elevene fra Rosten skal være med 

           over i interim. Brukerråd utformer et eget vedtak. 

                                 

           Vedtak: Brukerråd ønsker å flytte sammenslåingstidspunktet Tonstad/Rosten til  

                          skolestart 2028/2029. 

     

 

08/25 Resultat Nasjonale prøver skoleåret 24/25 

            Rosten skole har generelt svake resultater på Nasjonale prøver på 5., 8. og 9.trinn. 

             

            Rektor informerte om resultatene på de ulike trinnene. 

            Skolen gjør følgende tiltak: 

● Fokus på elever på småskoletrinnet som ikke har tilfredsstillende leseutvikling. 

Mål og tiltaksplaner gjennomføres med god tilrettelegging og samarbeid med 

foresatte. 

● Samarbeid med Hårstad og Tonstad skole for å lage en helhetlig leseutvikingsplan 

for 1.-10.trinnselevene på Tillermyra. 

 

Foreldrerepresentant i brukerråd er opptatt av å se helheten og også løfte fram sider ved elevenes 

ferdigheter som ikke er vurdert i dagens skolesystem; kreativitet og samarbeidsferdigheter. 

Dette er ferdigheter som det norske arbeidslivet trenger i framtida. 

 

 

09/25   Eventuelt  

              Ingen eventueltsaker. 

         

 

 

 

Infosaker: 

Saker fra elevråd: 



 

-Ønsker mer tak ute pga dårlig og vær. Det hadde vært fint med ulike soner slik at elevene kunne 

ha vært mer spredt. Rektor tilbakemelder at hun melder skolens vedlikeholdsplanlegger dette 

behovet. 

 

-Bokhyller i garderobeskapene. Dette vil beskytte lærebøkene i større grad. 

-Kantine på mellomtrinnet en gang i uka er ønskelig. 

-Lys på jentedoen slår seg av veldig fort. Hva med en lysbryter? 

-Toastjern fra de hvite jernene er soggi, bløte.  

 Elevene vil ikke bruke de. Vil bruke de sorte. 

-Mange innleveringer på en gang og vi bruker mye tid på fritida og sein tilbakemelding. 

 Kan lærerne snakke sammen om mengde innleveringer? 

 

Saker fra FAU: 

-Holder kun på med skolestruktursaken. 

 

Saker fra skolen: 

-Befaring og tilstandsanalyse på skolebygget. 

 (ledelse, driftsoperatør, vedlikeholdsplanlegger, Multiconsult) 

 Hovedvedlikehold 2026 forberedes. 

 Dette må ses i sammenheng med tilpasning av skolebygget til ny ungdomsskole. 

-Planlegging av neste skoleår er vi i gang med; avklare hvor mange stillinger for å balansere 

økonomi.  

-Arbeidsmiljø neste skoleår; vi planlegger hvordan vi skal jobbe ift å ivareta ansatte som skal over i 

vår kommende ungdomsskole og ansatte som skal over på barnetrinnskole. 

  

 


	Møtereferat 

